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Diana Antonius

Van: Jannelies Vissers

Verzonden: maandag 24 september 2018 18:41

Aan: Diana Antonius

Onderwerp: FW: Ter attentie van de gemeenteraad

Categorieën: Postoverzicht

Zet jij m op het postoverzicht? Thnx 
 

Van: Jannelies Vissers  
Verzonden: maandag 24 september 2018 16:52 
Aan: 'Jan Willem van der Werf' <jwvdwerf@gmail.com> 
CC: Amanda Koning <Amanda.Koning@ouder-amstel.nl>; Diana Antonius <Diana.Antonius@ouder-amstel.nl> 
Onderwerp: RE: Ter attentie van de gemeenteraad 
 
Geachte heer Van der Werf, 
 
Geen probleem, ik zet uw brief graag op het postoverzicht van de raad. We zullen daarbij de aantekening plaatsen 
dat u in de commissie van 18 oktober wilt inspreken naar aanleiding van uw brief. Wellicht is het goed als wij nog 
even contact hebben voorafgaand aan de vergadering zodat ik met u kan bespreken hoe een en ander precies 
werkt. De commissievergadering vindt overigens in Duivendrecht plaats. 
Wens ik u heel veel sterkte voor de operatie! En natuurlijk een spoedig herstel. 
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Jannelies Vissers 
Interim-raadsgriffier OuderAmstel 
 
Tel. +31 204962117 
Vondelstraat 1, 1191 BD Ouderkerk aan de Amstel 
 
 
Op kantoor aanwezig: maandag, dinsdag, woensdag, donderdag  
 
 
 
Van: Jan Willem van der Werf <jwvdwerf@gmail.com>  
Verzonden: maandag 24 september 2018 13:28 
Aan: Jannelies Vissers <Jannelies.Vissers@ouder-amstel.nl> 
Onderwerp: Re: Ter attentie van de gemeenteraad 
 
Geachte mevrouw Vissers, 
 
Denk dat ik het verkeerd heb begrepen. Excuus. Mijn voorkeur is een combinatie van de laatste 2 
voorstellen. Alleen ik kan niet op 4 oktober ivm operatie (na de operatie kan ik op korte termijn alleen 
in Duivendrecht ivm herstel van dezelfde operatie). Dus graag een datum na 4 oktober (liefst een week 
of 2 of 3 later). 
Wanneer de raad het afwijst kan ik nog altijd overgaan op voorstel 1 (burgerinitiatief). 
 
Met vriendelijke groet, 
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Jan WiIllem van der Werf 
 
Op ma 24 sep. 2018 om 12:39 schreef Jannelies Vissers <Jannelies.Vissers@ouder-amstel.nl>: 

Geachte heer Van der Werf, 

  

Wellicht hebt ik iets gemist, maar ik heb u in mijn mail van 4 september een aantal mogelijkheden voorgelegd om 
uw verzoek onder de aandacht te brengen van de raad…… hier heb ik geen reactie op gezien.  

Zou u mij wellicht alsnog willen laten weten wat uw voorkeur heeft? 

  

Met vriendelijke groet,  

  

Jannelies Vissers 

Interim-raadsgriffier OuderAmstel 

  

Tel. +31 204962117 

Vondelstraat 1, 1191 BD Ouderkerk aan de Amstel 

  

 
Op kantoor aanwezig: maandag, dinsdag, woensdag, donderdag  

  

  

  

Van: Jan Willem van der Werf <jwvdwerf@gmail.com>  
Verzonden: vrijdag 21 september 2018 15:26 
Aan: Jannelies Vissers <Jannelies.Vissers@ouder-amstel.nl> 
CC: Amanda Koning <Amanda.Koning@ouder-amstel.nl> 
Onderwerp: Re: Ter attentie van de gemeenteraad 

  

Geachte mevrouw Vissers, 

  

Kunt u mij al iets meer melden over de status van mijn verzoek aan de raad? 
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Met vriendelijke groet, 

  

Jan Willem van der Werf 

  

Op di 4 sep. 2018 om 17:06 schreef Jannelies Vissers <Jannelies.Vissers@ouder-amstel.nl>: 

Geachte heer Van der Werf, 

Ik heb het voor u nagezocht. Er zijn verschillende mogelijkheden om uw verzoek onder de 
aandacht van de raad te brengen. 

  

Mocht u hier alsnog een burgerinitiatief van willen maken, dan gelden de volgende 
voorwaarden:  

 Inwoners die een burgerinitiatief willen indienen bij de raad moeten ten minste 16 jaar 
oud zijn.  

 Het plan moet ondersteund worden door 30 handtekeningen van inwoners van ten 
minste 16 jaar die het met de indiener eens zijn.  

 Een burgerinitiatief moet gaan over onderwerpen waar de raad zeggenschap over 
heeft.  

 Het mag niet gaan over individuele kwesties of recent door de Raad vastgesteld beleid. 

Voor zover ik kan nagaan is het minimabeleid niet recent gewijzigd. Dat betekent dat u ter 
ondersteuning van het plan 30 handtekeningen zou moeten zien te krijgen indien u van uw 
voorstel daadwerkelijk een burgerinitiatief wilt maken, (ervan uitgaande dat u ten minste 
16 jaar oud bent).  

  

Ik kan u ook noteren als inspreker voor de eerstvolgende commissievergadering Burger en 
Bestuur op 4 oktober. U kunt daar inspreken over een onderwerp dat niet op de agenda 
staat bij aanvang van de vergadering. Dat wil echter niet zeggen dat de gemeenteraad ook 
daadwerkelijk uw voorstel bespreekt in een besluitvormende vergadering. De raad gaat 
over zijn eigen agenda. Wel hebt u op deze wijze de gelegenheid kort uw voorstel toe te 
lichten.  

  

Wat ik tenslotte ook kan doen is uw mail als ingekomen brief op het postoverzicht van de 
raad zetten. Dat gaat wekelijks richting raad. Ook hier wel de kanttekening dat de raad zelf 
bepaalt of er met uw verzoek iets gedaan wordt. De raadsfracties hebben verschillende 
mogelijkheden, bijvoorbeeld er zelf een initiatiefvoorstel van te maken of een motie met 
een verzoek aan het college.  
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Graag verneem ik wat uw voorkeur heeft. Als u vragen hebt naar aanleiding van het 
vorengaande schroomt u niet mij te bellen of te mailen. Nogmaals excuus dat u zo lang op 
een reactie hebt moeten wachten.  

  

Met vriendelijke groet, 

  

Jannelies van Berkel  

Interim raadsgriffier 

  

Tel. 020 3043332 

  

Van: Jan Willem van der Werf <jwvdwerf@gmail.com>  
Verzonden: dinsdag 4 september 2018 16:24 
Aan: Jannelies Vissers <Jannelies.Vissers@ouder-amstel.nl> 
Onderwerp: Fwd: Ter attentie van de gemeenteraad 

  

Geachte mevrouw Vissers, 

  

Ik heb zojuist van het klantcontactcentrum (bij uitzondering) uw mailadres gekregen ivm het in 
behandeling nemen van mijn voorstel. 

Ik heb op 22 juni een voorstel per mail ingestuurd (zie mail hieronder) m.b.t. een minima-regeling 
voor mensen met een dier in medische nood. Ik heb daar geen automatisch antwoord op gekregen dat 
mijn mail ontvangen was. Daarop heb ik op 18 juli met uw contactcenter gebeld en van de postkamer 
wel begrepen dat ze het hadden doorgezet naar de griffier. Postkamer adviseerde om een herinnering 
te sturen. Dat heb ik dezelfde dag nog gedaan. Daarop heb ik wel een automatisch gegenereerde 
ontvangstbevestiging gekregen, maar geen mailtje dat het in behandeling is genomen noch een mailtje 
met een zaaknummer. 

Wij zijn nu ettelijke weken verder en volgens mij is de wettelijke responstijd al reeds ver 
overschreden. Ik ben de naam van de wetgeving even kwijt, maar volgens mij staat daar een boete op 
(die u wat mij betreft mag doneren aan Dierenasiel Amstelveen). Mijn verzoek is verder dat mijn 
voorstel in behandeling wordt genomen; dat ik een zaaknummer hiervan ontvang en bericht krijg, 
wanneer dit eventueel wel (of niet) in de gemeenteraad wordt besproken. En of het nodig is dat ik een 
toelichting geef op mijn voorstel. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Jan Willem van der Werf 
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Azaleastraat 12-2 

1115 DC Duivendrecht 

  

---------- Forwarded message --------- 
From: Jan Willem van der Werf <jwvdwerf@gmail.com> 
Date: wo 18 jul. 2018 om 19:30 
Subject: Re: Ter attentie van de gemeenteraad 
To: <gemeente@ouder-amstel.nl> 

  

Geachte heer, mevrouw, 

  

Tot heden heb ik niets vernomen of mijn voorstel door u is ontvangen of in behandeling is genomen. 
Graag verneem ik van u de status. Tevens wil ik u erop wijzen dat een gemeentelijke overheid een 
antwoordtermijn heeft die mijn inziens al reeds is overschreden. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Jan Willem van der Werf 

  

Op vr 22 jun. 2018 om 11:59 schreef Jan Willem van der Werf <jwvdwerf@gmail.com>: 

L.s., 

  

De gemeente Amsterdam biedt via een minima regeling biedt minima die een ziek dier hebben 
dierenhulp aan. Volgens mijn bevindingen heeft gemeente Ouder-Amstel - nog - niet zo'n een 
regeling. Ik zou graag de gemeenteraad zo'n regeling willen voorleggen om dit in haar vergadering te 
bespreken en eventueel aan te nemen. 

Beweegredenen voor zo'n regeling zijn dat mensen met een laag inkomen: 

1.  vaak te lang wachten om met hun zieke dier naar een dierenarts te gaan. 
2. vaak met dusdanige kosten worden geconfronteerd dat men of het dier (wellicht onnodig 

moeten laten inslapen; ik wil u meegeven dat voor veel mensen een dier vaak ook een 
zielsverwant is) of dat men schulden aangaan die men zich niet kan veroorloven (ik wil mijzelf 
hiervoor als voorbeeld geven: In 2008 raakte mijn kat door een val verlamd aan de 
achterpoten. Om mijn kat te redden - immers een verlamd mens laat je ook niet zomaar 
inslapen - heb ik dusdanig hoge kosten gemaakt dat dit mede heeft geleid dat ik een 
schuldhulpverleningstraject ben moeten ingegaan (waar ik nu al een paar jaar gelukkig uit 
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ben, waarvan akte); dit heeft mede ook later een ernstige depressie tot gevolg gehad. Het 
voorkomt dus mogelijk schuldenproblematiek en psychische problematiek. 

3. geboortebeperking (met name katten) van dieren die buitenshuis lopen met als gevolg minder 
pasgeboren dieren in de dierenopvang en minder overlast van dieren die op straat zijn 
geboren. 

4. Dieren zijn geregistreerd en eigenaren of zoals ik liever zeg adoptie-ouder of dieren 
huisgenoot zijn bekend en makkelijker op te sporen bij bijvoorbeeld verwaarlozing van hun 
dier. 

5. Het ontlast de Dierenambulance 

Verder wil ik u als voorbeeld wijzen op de regeling zoals deze in Amsterdam geldt: 

https://www.amsterdam.nl/toerisme-vrije-tijd/dieren/dierenhulp-minima/   

  

Ik hoop dat u mijn voorstel in uw vergadering wil opnemen en zou u deze graag mondeling willen 
toelichten. In afwachting van uw antwoord verblijf ik 

  

Hoogachtend en met vriendelijke groet, 

  

Jan Willem van der Werf 

Azaleastraat 12-2 hoog 

1115 DC Duivendrecht 


